

Insiden Pokok Tumbang di Jalan Sultan Ismail, Kuala Lumpur

Institut Landskap Arkitek Malaysia (ILAM) melahirkan rasa dukacita dan ingin mengambil perhatian terhadap kejadian pokok tumbang yang berlaku di Jalan Sultan Ismail, Kuala Lumpur sehingga mengorbankan nyawa dan kerosakan kenderaan pengguna jalan raya. Kejadian sedemikian menimbulkan keprihatinan yang mendalam terhadap keselamatan masyarakat, khususnya semasa musim hujan yang tidak menentu.

ILAM ingin menegaskan bahawa kejadian pokok tumbang adalah suatu isu serius yang menuntut perhatian dari semua pihak. Sebagai sebuah institusi yang komited dalam mempromosikan landskap mampan dan berkualiti, ILAM percaya bahawa langkah-langkah proaktif perlu diambil untuk mengelakkan kejadian sedemikian berulang.

Selain daripada pemantauan dan pemeriksaan pokok secara berterusan, ILAM menyeru kepada pihak berkuasa tempatan untuk memastikan pelaksanaan sepenuhnya garis panduan sedia ada dalam pengurusan pokok-pokok awam. Garis Panduan Landskap Negara contohnya telah dibentuk dan disusun dengan teliti oleh pakar-pakar dalam bidang landskap bagi memastikan keselamatan awam dan mengutamakan pemeliharaan alam sekitar.

ILAM juga mengharapkan kesedaran masyarakat mengenai peranan serta kepentingan pokok dalam kehidupan bandar perlu ditekankan. Program-program pendidikan dan kempen kesedaran boleh membantu masyarakat memahami kepentingan menjaga dan memelihara pokok di persekitaran mereka.

Selain itu, ILAM menggesa agar pihak berkuasa tempatan dapat melibatkan pakar seperti arkitek landskap dan perancang bandar dalam proses perancangan bandar. Perancangan yang bersepadu dan teliti adalah penting untuk memastikan bahawa landskap bandar direkabentuk dengan memperuntukkan ruang yang mencukupi untuk pertumbuhan pokok yang sihat dan selamat.

ILAM komited untuk terus berkerjasama dengan semua pihak berkepentingan dalam usaha memastikan keselamatan awam dan menjaga kelestarian alam sekitar. Kami percaya bahawa hanya dengan usaha bersama, kita dapat mencapai bandar yang lebih hijau, selamat, dan mesra alam.

Sebagai tambahan kepada langkah-langkah yang telah disebutkan, ILAM ingin menekankan beberapa perkara penting:

Kepentingan Mematuhi Garis Panduan: Pihak berkuasa tempatan perlu memastikan bahawa panduan dan prosedur yang sedia ada dalam pengurusan pokok-pokok awam dipatuhi dengan teliti. Ini termasuklah langkah-langkah untuk pengurusan risiko pokok berisiko dan pemantauan berkala.

Kerjasama dengan Pihak Swasta: Kerjasama antara pihak berkuasa tempatan, pertubuhan bukan kerajaan (NGO), dan syarikat swasta adalah penting dalam usaha menjaga keselamatan awam. Ini termasuklah penyediaan sumber daya yang mencukupi untuk menjalankan pemantauan dan pemeliharaan pokok secara berterusan.

Keselamatan Sepanjang Musim Hujan: Musim hujan yang tidak menentu sering meningkatkan risiko kejadian pokok tumbang. Oleh itu, langkah-langkah khusus perlu diambil semasa musim hujan untuk memastikan keselamatan awam.

ILAM berjanji untuk terus berusaha dalam memperjuangkan keselamatan awam dan kelestarian alam sekitar. Kami mengajak semua pihak untuk bersatu dalam usaha ini demi kesejahteraan bersama.

Sekian, terima kasih.

“STEWARDS OF THE LAND”

Prof. Madya LAr. Dr. Nor Atiah Ismail
Presiden,
Institut Landskap Arkitek Malaysia (ILAM)



INSTITUTE OF LANDSCAPE ARCHITECTS MALAYSIA (ILAM)
1-10-3, Presint ALAMI, Pusat Perniagaan Worldwide 2, Persiaran
Akuatik, Seksyen 13, 40100, Shah Alam, Selangor, Malaysia.
Tel: (60) 3-5523-4638 | (60) 11-1181 8919
Fax: (60) 3-5519 0827 E-mail: ilamalaysia1981@gmail.com

A Member of:

International Federation of Landscape Architects (IFLA)
Malaysian Professional Centre (BIM)
Malaysia Green Building Confederation (MGBC)



Institute of Landscape Architects Malaysia (ILAM)



ilamalaysia



ilamalaysia



www.ilamalaysia.org